
OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE SOCIALE LEEFOMGEVING DORDRECHT VAN  8 DECEMBER 2020

1 Opening, mededelingen en vaststellen agenda

Besluit
De voorzitter opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen en de agenda 
wordt vastgesteld.  

2 Vaststellen besluitenlijst Commissie Sociale Leefomgeving  van 24 
november 2020

Besluit
De commissie stelt de besluitenlijst vast. 

3 Vragen aan het College

Besluit
Dhr. Burakcin stelt vragen aan het college over compensatie van slachtoffers van 
de toeslagenaffaire: Zoals bekend krijgen slachtoffers van de toeslagenaffaire met 
kerst een tegemoetkoming “ kerstcadeau”  van 750 euro als compensatie voor de 
trage afwikkeling. Er zijn signalen in het land zoals o.a in Groningen dat 
slachtoffers die in de schuldhulpverlening zitten geen gebruik kunnen maken van 
dit bedrag omdat het op rekening gestort wordt van de kredietbank. In hoeverre 
speelt dit ook binnen onze stad /regio? Hoe gaan wij in onze stad/regio om met 
deze schrijnende ontwikkeling?
Wethouder Heijkoop antwoordt dat de compensatie in de regio niet wordt 
verrekend met de uitkering en dat de compensatie niet ten gunste komt van de 
schuldeisers. De bedragen worden bij mensen op de rekening gestort, ook voor 
mensen die zich in de schuldsanering bevinden. Aangezien er over de aanpak van 
externe partijen niet altijd duidelijkheid is, verzoekt de wethouder met klem dat 
gedupeerden hierover aan de bel trekken.  

4 Beschikbaar stellen krediet Sportboulevard - aanpassing installatie 
vanwege legionella

Besluit
De commissie spreekt over het voorliggende raadsvoorstel en met name over 
onderhoudsgelden voor de Sportboulevard, de beheersstructuur, beheer van 
vastgoed en de urgentie van de legionella kwestie op het gebied van gezondheid. 
Er is onder de commissieleden nog wat onduidelijkheid over de mate van afdekking 
van de investeringen met de geldende budgetten. Wethouder Burggraaf geeft aan 



dat de raad over dit onderwerp beter apart geïnformeerd had kunnen worden, 
middels een raadsvoorstel of een RIB, in plaats van als onderdeel van een RIB 
over corona maatregelen. De wethouder zegt toe de raad nog deze week een 
memo toe te sturen met verheldering van het kostenplaatje en de besteding van 
de budgetten. In deze memo zal de wethouder ook informatie geven over het 
proces rondom de start van de werkzaamheden in de Sportboulevard.
Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de gemeenteraad van 
15 december met een standaard spreektijd van 2 minuten. De commissie besluit 
dat op basis van de door wethouder Burggraaf toegezegde memo, het 
raadsvoorstel alsnog een hamerstuk kan worden bij het vaststellen van de 
raadsagenda van 15 december. D66 zal indien nodig een stemverklaring doen. 

5 Instemmen met Startnotitie Toekomst Verenigingshallenplan (VHP)

Besluit
De commissie spreekt over de conceptamendementen en een conceptmotie die 
door de fracties D66, CDA en PvdA zijn aangeleverd. Terugkerende 
aandachtspunten zijn vrijwilligers, het juridisch eigendom, de governance en hoe 
de verantwoordelijkheden nu precies liggen ten aanzien van de gemeente enerzijds 
en de stichtingen en verenigingen anderzijds. Uit de commissie klinkt het geluid 
dat de voorliggende startnotitie al vrij ver is ingekaderd, en er weinig ruimte is 
voor het meegeven van kaders vanuit de raad - tenzij per amendement.
De wethouder geeft aan graag kaders en uitgangspunten te ontvangen van de 
raad. Indieners van amendementen (D66, CDA en PvdA) zullen met elkaar 
schakelen om verschillende uitgangspunten uit de conceptamendementen al dan 
niet samen te voegen, onder meer op de onderwerpen subsidies en vrijwilligers. 
De VVD laat weten de wethouder ook middels amendement de relevantie van de 
mogelijkheden van commerciële verhuur en verduurzaming van de sporthallen 
mee te willen geven, en zal daartoe ook contact zoeken met de andere indieners.
De commissie besluit de startnotitie als bespreekpunt te agenderen voor de 
gemeenteraad van 15 december, met een standaard spreektijd van 2 minuten. De 
bespreking richt zich op de aangekondigde amendementen. 

6 Overzicht werkgroepen commissie Sociaal

Besluit
De commissie neemt kennis van het overzicht en geeft aan blij te zijn inzicht te 
hebben in de activiteiten van de werkgroep. De commissie spreekt af: Mevr. Stolk 
(VSP) sluit zich aan bij de werkgroep voor bijeenkomsten over Sport; Indien zich 
een nieuwe bijeenkomst voordoet die voorbereiding behoeft, wordt in de 
commissie gevraagd wie plaatsneemt in de werkgroep en of andere 
commissieleden zich hier voor de gelegenheid bij willen aansluiten; De griffie zorgt 
dat de regionale werkgroep Jeugd, waar mevr. Nijhof en dhr. Van Verk zitting in 
hebben, ook wordt opgenomen in het overzicht.  

7 Erratum bijlage 4 raadsvoorstel Beschikbaar stellen krediet en instemmen 
met verplaatsing van vv Dubbeldam / Sportpark Schenkeldijk 
accommodatieontwikkeling

Besluit



De commissie agendeert het erratum als hamerstuk voor de 
gemeenteraadsvergadering van 15 december.  

8 Actualiseren bestuurlijke planner 2020/2021 (november 2020)

Besluit
CDA kondigt aan een amendement te zullen indienen, met name vanwege de 
verschuiving van de Sportparkenvisie van Q1 2021 en Q3 2021. ChristenUnie-SGP 
sluit zich daarbij aan, ook vanwege het onderwerp VHP. De commissie agendeert 
de Bestuurlijke Planner daarom als bespreekstuk voor de gemeenteraad van 15 
december, waarbij de bespreking zich richt op het aangekondigde amendement, 
met een spreektijd van 2 minuten.  

9 Voortgang beleidswens Verbinding Onderwijs-Arbeidsmarkt uit Kadernota 
2020

Besluit
De commissie agendeert de RIB ter kennisgeving voor de gemeenteraad.  

10 Beantwoording moties 19121/M4 "Een plek voor iedereen" en motie 
200310/M4 "Voldoende woningen voor de visie opvang"

Besluit
De commissie agendeert de RIB ter kennisgeving voor de gemeenteraad. 

11 Artikel 40 vragen RvO van de fractie VVD over Zwarte Piet en actiegroep

Besluit
De commissie neemt kennis van de vragen. 

12 Antwoordbrief Artikel 40 vragen RvO van de fractie VVD over Zwarte Piet 
en actiegroep

Besluit
De commissie neemt kennis van de antwoordbrief. 

13 Beantwoording artikel 40-vragen van de fractie PVV over de transformatie 
van Zwarte Piet in grijze piet

Besluit
De commissie neemt kennis van de antwoordbrief. 

14 Beantwoorden artikel 40-vragen PvdA STEDIN afsluitingen

Besluit
De commissie neemt kennis van de antwoordbrief. 



15 Aanbieding Rekenkamerrapport Schuldhulpverlening

Besluit
De commissie neemt kennis van het Rekenkamerrapport en de aanbevelingen. 

16 Wethoudersbericht over Tennisvisie Dordrecht

Besluit
De commissie neemt kennis van het Wethoudersbericht. 

17 Wethoudersbericht - Memo Noodkrediet Stichting Wantijbad

Besluit
De commissie neemt kennis van het Wethoudersbericht en besluit het nieuwe 
aangekondigde raadsvoorstel af te wachten, en t.z.t. het raadsvoorstel 
Noodkrediet Wantijbad (2626280) te betrekken bij de bespreking van het nieuwe 
raadsvoorstel.  

18 Termijnagenda commissie Sociaal

Besluit
De commissie heeft eerder de RIB Perspectiefnota 2020 en de RIB Renovatie 
Zwembad de Dubbel geagendeerd voor bespreking in de 
gemeenteraadsvergadering van 15 december. De commissie besluit voor de RIB 
Perspectiefnota 2020 een spreektijd van 2 minuten en voor de RIB Renovatie 
Zwembad de Dubbel een spreektijd van 5 minuten te hanteren in de 
gemeenteraadsvergadering van 15 december. 

19 Rondvraag

Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

20 Sluiting

Besluit
De voorzitter sluit de vergadering. 


